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 :מנהלה .1

 : 2023אישור תקציב לשנת  .א

ונבנה השנה  ₪ 780,168עומד על  2023מעדכנת כי התקציב לשנת  מנהלת הקהילה שנהב בן שחר
 גבייה מיסי ארנונה. 71%גבייה מיסי מס מוניציפלי,  86%ע"פ 

 גבייה.  83%ונבנה ע"פ  ₪ 804,721  היה 2022תקציב לשנת 

 עסקים נוספים ביישוב.עיקר הירידה בסכום התקציב בעקבות סגירת  

 

  - 2023הצגת תכנית יעדים כללית לשנת 
 

 

 
 .2023לשנת  ₪ 780,168את תקציב הועד ע"ס  מאשרהחלטה: ועד מקומי בית נקופה 

 
 אושר פה אחד. 

 
 
 רווחה: .2

 -עדכון בנושא המשך עבודות מועדון ותיקים .א
בהמשך להחלטת הועד לבצע את העבודות פיתוח  מנהלת הקהילה שנהב בן שחר:

של המועדון דרך קבלן מסגרת של המועצה, ביום שלישי האחרון פגשנו את מנהל 
הפרויקט המיועד להכנת כתב כמויות לפרויקט זה. וכעת אנו ממתינים לקבל 

 הצעת מחיר. 
 
 פני הכפר:  .3

)כולל  רך בטחוןעדכון לגבי עב' כריתה חישוף ודילול עצים ושיחים ביישוב ובד .א
 : סעיף ג'(

עם המועצה לא מאפשרת לצאת למרכז מט מנהלת הקהילה שנהב בן שחר:
היישוב ולכן גם לגבי עבודה זו פנינו לקבלן מסגרת של המועצה. כעת בדומה 



 
 

 

למועדון ותיקים וגם לפרויקט של תיקון מדרכות, השלמת עצים בהרחבה 
ת הצעת מחיר ממנהל והרחבת מדרכה ברחוב הערבה אנו ממתינים לקבל

 הפרויקטים שנמצא במכרז מסגרת של המועצה. 
 

בדיקת תכנית תנועה בפועל ושיתוף  -עדכון לגבי פגישה עם יועצת תנועה .ב
 הציבור. 

 
בישיבה הקודמת קבעתם להביא את עירית כדי מנהלת הקהילה שנהב בן שחר : 

לבדוק את תכנית התנועה שכבר יושמה. וגם על מנת להזמין תושבים שמעוניינים 
 להיפגש איתה בשיחה משותפת לאחר הסיור על מנת שיעלו את השאלות מולה. 

 
הרבה אוד מהטענות שאין התאמה בין הצרכים למה  יו"ר הועד שלומי מויאל:

י צריך לתת לזה מענה. אין מדרכות, הכבישים צרים, חייבים שיש בפועל. אול
 להגיד לתושבים שזו הבעיה. צריכים לדעת את המצב גם אם הוא גרוע. 

 
 אולי אפשר לסגור את רחוב האגוז ולהפוך לחד סטרי  חברת הועד דקלה סימני:

 
ת , היינו כאן ביום ראשון, איציק ביקש שלא נביא חוות דע חבר הועד דרור גליד:

יש כבר תכנית חתומה וחבל לפתוח מחדש. אפשר אם רוצים להביא אותה לעדכון 
 אבל לא לחוות דעת חדשה. הבטחתי לו שאני יציג את זה בישיבה לחברי הועד.

 
דבר נוסף שהוא אמר לדרור שנעשה פגישה נוספת על  חברת הועד יפה כהן:

 התב"ע החדשה וגם על החניות. 
 

 היא יורה לעצמה ברגל.  נניח שהיא תבוא לייעוץ,
 

להביא מישהו חיצוני זה יעלה לנו הרבה יותר כסף והוא גם  חבר הועד דרור גליד:
 יכתוב מה שהוא רוצה. 

 
יש גם הרבה דברים שצריכים להיעשות עבודה פנימית  חברת הועד דיקלה סימני:

 ביישוב ועם התושבים. 
 

למה יש פה ויכוח? כולנו מסכימים שצריך לפעול  חברת הועד אילנית שטוקהיים:
שלנו מוצאים רישיון. הם  17בכמה מישורים. גם הסברה וגם הנוער שלנו כל הבני 

בעד  ? יאללה סעיףמפה לעובדה שצריך יועצת קבוצה גדולה. אבל איפה הסתירה
 . ההצבעה להביא אותה

 
ו להביא אותה גם לא אבל יש עוד משהו חשוב אז רצינ :גליד דרורחבר הועד 

. רק אתם 1אפשרויות  2לתושבים, המועצה לא מוכנה שהיא תבוא. הם אמרו 
. טרום אספה עם התושבים ואז תציגו מה 2אוספים שאלות מהתושבים ותציגו או 

 הם רוצים. הם לא מוכנים להביא אותה לתושבים. 
 

 זה חשוב וזה חיי אדם.  ₪אלף  10אני מוכן להשקיע גם אם זה 
 

 ו צריכים להכין לה שאלות והערות של תושבים ולהביא בפניה. אנחנ
 

מעבר לחוות דעת של היועצת תנועה אנחנו צריכים  :מויאל שלומייו"ר הועד מר 
להוציא מסמך הסברה לתושבים. מה אנחנו מטפלים ומה קשור לציבור. אי אפשר 

 על בטיחות שאין שיתוף פעולה עם הציבור. 
 

: נכון וגם לא ייתכן שמשק שלם אין לו חנייה פרטית סימני דיקלהחברת הועד 
 אחת. 



 
 

 

 
: חומר למחשבה , שכל ילד שמוציא רישיון שטוקהיים אילניתחברת הועד 

במושב צריך לעבור דרך הועד. לשיחת דרך צלחה, לתת לו איזשהו שי קטן. 
 להכניס מדיניות להעלאת מודעות. 

 
 איפה נקודות התורפה באילו שעות יש עומס וכו.  :בן שחר שנהבמנהלת הקהילה 

 
 בדיוק שיחה לא מחייבת, רק להעלאת המודעות.  :שטוקהיים אילניתחברת הועד 

 
אפשר גם לפנות למשטרת ישראל יש להם אנשים של  :מויאל שלומייו"ר הועד 

 יחסי ציבור והילדים יבואו להקשיב .
 

 הם לא יבואו, תשאל אצלך בבית. :גליד דרורחבר הועד 
 

אני אהבתי את הרעיון של אילנית, הרעיון ממש  :בן שחר שנהבמנהלת הקהילה 
 יפה להגברת מודעות. 

 
החלטה: לזמן את היועצת תנועה לפגישה עם הועד, לנסות להריץ את הרעיון 

שהציעה אילנית, לבדוק עלויות של הנחת פסלי דמויות להרתעה ובנוסף להביא 
 נושא התנועה לדיון בכל ישיבת ועד.  את

 
 אושר פה אחד.

 
 עדכונים נוספים:  .4

 
לגבי הוונדליזם, הייתה בקשה לראות את התמונות  חברת הועד אילנית שטוקהיים:

ורק חלק מאתנו מקבלים את הידיעה ומי הבנאדם ואיך מטפלים בו. אני לא מדברת 
 במקרה הספציפי האחרון, אני רוצה שיהיה פה נוהל. אני חושבת שזה לא בסדר. 

 
 אני לא יודעת מי אילו.  מנהלת הקהילה שנהב בן שחר:

 
 יש כאלה שיודעים. :גליד דרורחבר הועד 

 
 אני היחידה שיודעת.  :סימני דיקלהחברת הועד 
 גם האגודה הם אלה שיודעים :שטוקהיים ניתאילחברת הועד 

 וזה לא מספיק שזה היפתר ברמת האגודה. 
לא ברמת האגודה, אני פניתי למשפחות, אני מחכה זה   חברת הועד דיקלה סימני:

 לחשבונית. 
זה יותר חמור בעיני. בסוף יושב פה ועד. אני לא   שטוקהיים:חברת הועד אילנית 

, ולא משנה אם זה הנושא הזה, מחר יהיה חברים שלי מאתנוחושבת שזה נכון שאחד 
 אליי.  שפונים

 זה לא עניין של חברות. זה אני מול הנוער  חברת הועד דיקלה סימני:
שא כזה שהוא אקוטי את לא מול הנוער, שיש נו  חברת הועד אילנית שטוקהיים:

בעיני הוא רגע גם ברמת התפיסה החינוכית וגם לגבי כל ההחלטות שיקרו או לא יקרו. 
 בסופו של דבר זה לא יכול להישאר רק אצלך בידיים.

 
יש כאן אירוע שמשפיע על כל  רק דבר אחד,   יו"ר הועד מר שלומי מויאל:

הטיפול והתגובה. צריכה  האטמוספרה ביישוב. דבר כזה צריך לעלות לדיון בהחלט
 להיות החלטה של ועד. לא בנאדם אחד.

 



 
 

 

נוער. לתת למתן את הבני זו הייתה החלטה שלי מול  חברת הועד דיקלה סימני:
 ההזדמנות לטפל. 

 
 זה יגיע לשולחן שלנו.   חברת הועד אילנית שטוקהיים:

 
כמו במקרה כשמדובר במשהו במצריך רמה טיפולית  יו"ר הועד מר שלומי מויאל:

מסוים שאנחנו רוצים לטפל בו בעדינות כמו בבית ספר אז אנחנו מבינים את העניין 
 של הסגירות והטיפול מול המשפחה.

כאן מדובר בוונדליזם במקום ציבורי. זו לא פעם ראשונה ולא שנייה ותהיה גם פעם 
שנעשה  םואידאליזהבאה.  אנחנו צריכים ליצור מצב שבו אנחנו יודעים להתמודד מול 

ביישוב. אי אפשר ברמה האישית בכל ואנדליסט מול הוריו. ההורים יהיו בכל מקרה 
 בתמונה, אבל צריך מדיניות כוללת. 

 
בני . בבקשה. אתם תאבדו את האמון של אז תחליטו חברת הועד דיקלה סימני:

 אני מול הנוער. נוער. אפשר לפתוח את הכל. ה
 

 את לא מול הנוער.  אילנית שטוקהיים:חברת הועד 
 

המדיניות הזו תגרום לזה שאנחנו נאבד את האמון  יו"ר הועד מר שלומי מויאל:
 בנוער. הם צריכים לדעת שאנחנו נטפל ברמה האישית וקבוצתית. 

 
של טיפול בסופו של דבר שאנחנו בתפיסה שלי   חברת הועד אילנית שטוקהיים:

 ה את ההוא, את מכירה את אלה. עובדים בתוך ביתנו. בסופו של דבר אני מכיר
 

כמה פעמים שלי טיפלה במשהו ואמרתי לה אני לא פונה חברת הועד דיקלה סימני: 
 להורים, ושלי פנתה להורים. 

 
אין מצב ששלי טיפלה במשהו שאת לא ידעת עליו.  אילנית שטוקהיים:חברת הועד 

דבר העובדה בואי תביני מה אני אומרת. גם ברמת הטיפול של כולם בסופו של 
 שעכשיו הם סגרו את זה ביניהם.

 
 הילד בטיפול של מתן לא מולי.  זה לא סגור.  חברת הועד דיקלה סימני: 

 
 את יודעת מזה נכון.  אילנית שטוקהיים:חברת הועד 

 
 כן וזה לא משנה.  חברת הועד דיקלה סימני: 

 
זה מאוד משנה אני חושבת שבסופו של דבר העובדה  אילנית שטוקהיים:חברת הועד 

 שגם כולם יודעים שיש פה ועד. 
 

 .אני פניתי בשם הועדהם יודעים,  חברת הועד דיקלה סימני: 
 

 אני לא פניתי בשם הועד. את לא פנית בשמי.  אילנית שטוקהיים:חברת הועד 
 

חד את רוצה לראות את ההודעה? שאני פניתי בשם הועד ו חברת הועד דיקלה סימני: 
הם ישלמו את הכסף על מעכשיו זה עובר לטיפול של מתן ומשמעי לא ניתן לזה יד ו

 מתן כבר ניפגש עם הילד.  הנזק והילד עובר לטיפול של מתן.
 אני לא רוצה בתור תושבת לעמוד מול אף אחד מהיישוב. 

 
 אני רוצה לעמוד מולם.  יו"ר הועד מר שלומי מויאל:

 למה אתה רוצה? כי אתה מנהל בית ספר?  חברת הועד דיקלה סימני:
 לא כי אני יו"ר הועד של היישוב. אני רוצה לעמוד מולם.  יו"ר הועד מר שלומי מויאל:



 
 

 

הם יודעים שהנזק שנעשה כאן למושב הוא חמור ביותר  חברת הועד דיקלה סימני:
 למושב.

נורא חשוב שמתן יבסס את המעמד שלו ואת  -שני אפיקים  חברת הועד יפה כהן:
 האמון מול הילדים.

 
 זה לא סותר.  :גליד דרורהועד חבר 

 
 זה לא סותר. יו"ר הועד מר שלומי מויאל:

 
אני רוצה בתור ועד להחליט, זה כבר לא לגיטימי   אילנית שטוקהיים:חברת הועד 

 לסגור את זה בתוכנו.
 המשפחה הזו לבד. והם יסגרו את זה מולך.אבל את עומדת מול 

 
אני לא עומדת מול המשפחה. אני עומדת מול הנוער כמו  חברת הועד דיקלה סימני: 

 מול פני הכפר. דרור שאתה 
 

זה לא קשור, אם מחר מישהו ילך ויוריד לנו עץ החבר הכי טוב  חבר הועד דרור גליד:
שקל  ויבוא לישיבה ויגיד  500שלי בבית נקופה. אז אני יגיד חברה בוא תשלם לי 

 סגרתי איתו והכל בסדר. 
 

 זה לא תקין בשום צורה.  אילנית שטוקהיים:חברת הועד 
 

 אני לא הבנתי מה עשיתם בסוף.  עידןכמו שאתם החלטתם לסגור את הסיפור עם 
 

 לא סגרנו שום דבר.   מנהלת קהילה שנהב בן שחר:
 

 חבל שזה לא עלה לדיון.  יו"ר הועד מר שלומי מויאל:
 

ידעתי , אני שר לעמוד מהצד ולהגיד חבל חבל אפ מנהלת קהילה שנהב בן שחר:
בחמישי הקרוב , חד  אתכם ברגע שיכולתי למען זה שהוא יודע שהוא לא נכנס לויצו

משמעית והייתי מאוד ברורה מולו. אני יידעתי אתכם למקרה שיהיה מצב אחר וביום 
חמישי אני מגיעה לשם ורואה שהוא נכנס בזמן הצהרון של צביה וכדומה, בניגוד למה 

שהוסכם. ולכן יידעתי על מנת שתדעו את הרקע של הדברים. אבל מה עושים עם זה 
 בקשה. אפשר לדבר עכשיו, ב

 
אני מודה שאני באיזו שהיא חוויה שגם זה נסגר כמו   אילנית שטוקהיים:חברת הועד 

 . הוונדליזם
אני לא מוכנה לעמוד מול תושבים, אבל אני לא מוכנה שהמנהלת קהילה שלי תעמוד 

 . עברייניםמול 
 

אני שאלתי אותה אם היא רוצה שאפתח תלונה במשטרה בשם  :גליד דרורחבר הועד 
 הועד. היא אמרה לי דרור אני לא רוצה. 

 
 זה צריכה להיות החלטת ועד.  אילנית שטוקהיים:חברת הועד 

 
 אני לא רוצה להגיע למצבים האלה.  מנהלת קהילה שנהב בן שחר:

 
אפרופו אני רוצה לקבל את ההחלטה עם החברים פה   יו"ר הועד מר שלומי מויאל:

אם אני רוצה להתלונן עליו במשטרה כדי שיראו וייראו. אני רוצה את הזכות הזאת 
 להחליט , אולי הוא עשה כמה נזקים, אולי זה דפוס ההתנהגות שלו. 

לי כשהיו מקרים כאלו בבית ספר, הדבר הכי חינוכי שהיה זה לדבר עם המשטרה 
תם טיפול. אני רוצה את הזכות הזאת יחד עם החברים בשולחן לקבל ולתאם אי



 
 

 

החלטה מה אנחנו עושים ברמת ההתנהלות , ברמה החינוכית ,ברמה החברתית. אנחנו 
לא בטוח שאני רוצה לתת את נקבל את ההחלטה כאן. לא למישהו אחד אומרים. 

 ה. המנדט למתן. אולי כן אולי לא. אני רצה לבחון את זה בשולחן הז
 וכאן נחליט אם זה הולך למתן, לדיקלה או למשטרה.

 
 זה לא אמור לצאת מכאן לשום מקום.    חבר הועד דרור גליד:

 
 יש עובד נוער שזה התפקיד שלו.   חברת הועד דיקלה סימני:

 
 איפה הגבול? מחר ילד יעשה מעשה בילדה במועדון חס וחלילה  חבר הועד דרור גליד:

  
יש הבדל בין לשבור את הגדר שהייתה שבורה כבר לבין   סימני: חברת הועד דיקלה

 זה
 

 היא לא הייתה שבורה אפשר לראות במצלמות.   חבר הועד דרור גליד:
 

עכשיו אנחנו סוגרים את הסיפור עם מתן, מתן יטפל   אילנית שטוקהיים:חברת הועד 
מול הילד והמשפחה. פעם שנייה ושלישית שזה קורה עם אותו ילד, באיזשהו שלב יש 

משמעות שהשם יחזור עוד פעם ועוד פעם. ויותר מזה, אותה משפחה שמצפה שדיקלה 
 תסגור איתה. 

 
 ממש לא.  חברת הועד דיקלה סימני:

 
 יום אחד תהיה החלטה להגיש תלונה למשטרה.    וקהיים:אילנית שטחברת הועד 

 
אני רוצה למנף את האירוע הזה לכללים בפעם הבא. פעם  :מויאל שלומייו"ר הועד 

הבאה שמשהו עושה נזק ביישוב , אנחנו רוצים שזה יעלה לדיון קבלו את זה כהצעה, 
לא כהחלטה שלי. אנחנו נעלה את זה לדיון ונבדוק את חומרת הפגיעה, ההישנות שלה, 

רכי טיפול. ותגובה אנחנו צריכים לבחון את הפגיעה הזו ומי פגע. ואחרי זה נמצא ד
לאירוע שקרה גם כאן בוועד. אם נבחר דרך טיפולית אז דרך טיפולית ואם זה דרך 

 משטרה.  –מנהלית אז מנהלית 
 

לי זה נראה מובן מאליו. לא מבין למה צריך לקבל החלטה אבל   חבר הועד דרור גליד:
 בואו נקבל. 

 
ת לא יצאו, אלא אם נחליט שומרים על מרחב הפרטי והשמו יו"ר הועד שלומי מויאל:

 אז נפרסם ואם לא אז נשאיר במסגרת הועד. שזה מספיק חמור 
 

אני חושבת שיש גורמים מקצועיים בדיוק לדבר הזה  :בן שחר שנהבמנהלת קהילה 
 מחלקת חינוך ורווחה ברמת הטיפול.  –שאפשר להתייעץ איתם 

 
 הועד מחליט על מישור התגובה.  יו"ר הועד שלומי מויאל:

 
 אתה תאבד את האמון של הנוער.   חברת הועד דיקלה סימני:

 
אפשר גם לשאול ביישובים נוספים מה הם עושים  מנהלת קהילה שנהב בן שחר:

 במקרים כאלו.
 

. עצם הידיעה האם 1את בשלב אחרי זה . יש שני דברים נפרדים  חבר הועד דרור גליד:
 .  איך לטפל. 2אנחנו כוועד צריכים לדעת. 

 
 על שניהם אפשר לשאול.  מנהלת קהילה שנהב בן שחר:



 
 

 

 
 קיבלנו מנדט לטפל בענייני הועד.  יו"ר הועד שלומי מויאל:

 
אני מדברת על מקרים שזה רגיש. ברגע שנבין שזה לא  מנהלת קהילה שנהב בן שחר:

 ביכולת שלנו אנחנו נצא החוצה לקבל עזרה. 
 

 ויחד עם זה לתת את הכוח למתן לאמון שייבנה.  :כהן יפהחברת הועד 
 

 ורגע מה עם התושב חברת הועד יפה כהן:
 בבקשה תדברו  :בן שחרשנהב מנהלת קהילה 

ואם יש חוג והוא  האירועהוא ביום חמישי בא ועושה את   חברת הועד יפה כהן:
 מוציא את הילדים.

 
יהיה  שהאירועיר אני שוחחתי עם אשתו להבה  מנהלת קהילה שנהב בן שחר:

 במועדון נוער. 
לבדוק מה ניתן לעשות. פנה איליו  שהתושבהיא אישרה שכן וגם איציק אמר לי 

 הסברתי לאיציק שלא נוכל לתת. 
 

אני רוצה שנקבל החלטה בנושא. בכל פעם שיש  אילנית שטוקהיים:חברת הועד 
פסים של איום, את לא צריכה לטפל בזה. או שמוציאים מכתב רשמי שאומר מבקשים 
להתנצל ואם לא תוגש תלונה. צריך לתת את ההזדמנות להתנצל אבל אם לא כן תוגש 

 תלונה.
 

ת אני מבינה את המקום שהדברים צריכים להיו  מנהלת קהילה שנהב בן שחר:
 אני בן אדם ש ברורים. אבל אל תשכחו שאני עובדת שגרה ביישוב, יש לי ילדים.

דרך הנכונה לדבר וליישב דרכי נועם זה בראש מעייני ולמצוא את הדרכי שלום עבורי ו
את הדברים, תמיד אני יעדיף את זה. כשאנחנו בתפקיד ציבורי כן אנחנו חשופים 

שצריך לעבור בשתיקה אבל יש גם רגישות לעניינים כאלו אחרים, אני לא אומרת 
 שאני חיה פה במושב, ולא בא לי לפתוח במלחמות. 

 
צריך להיות מאוד ברור. אם האיום ממשיך צריכה  אילנית שטוקהיים:חברת הועד 

 להיות מוגשת תלונה. 
היה ותושב היישוב מאיים על הנציגה שלנו. נוציא לו מכתב של הועד או שיגיע לשיחה 

 עם הועד. 
 

 אני מקבל את ההצעה.   חבר הועד דרור גליד:
 
 
 

 
 

                                     __________________               _________________ 
 חותמת הועד המקומי                                           יו"ר הועד המקומי                   

 
 

 
  

 
 רשמה : שנהב בן שחר. 

  

 



 
 

 

                                                                                  
  

 
                                                                                            


